
Interpelace  

Buďánka  

Interpelovaný: Starosta Mgr. Jaroslav Pašmik, MBA 

 

Vážený pane starosto,  

 dovolte, abych se dotázal na následující ve věci kolonie Buďánka v Košířích:   

1. Jaký je vývoj ve věci uzavření smluv o výpůjčce?  

2. V jakém režimu a rozsahu bude provozováno informační centrum?  

3. Jaké další záměry využití majetku v kolonii Buďánka má Vaše Rada?  

Děkuji za Vaši odpověď.  
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Bc. Martin Damašek, M.A.  
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